
19.10.2022 Odbyło się spotkanie Prezydium RR wraz z przewodniczącą klasy 4c Joanną Dachowską z 

Dyrekcją naszej szkoły.  

Celem spotkania było przedstawienie Dyrekcji postulatów i zapytań z zebrania z RR z dnia 4.10.2022 

Przedstawiliśmy Dyrekcji nasze obawy związane z nowym systemem oceniania zachowania. 

Pokazaliśmy kilka symulacji i wspólnie z Dyrektorkami omówiliśmy możliwe sytuacje wynikające z 

błędów w nowym systemie punktowym. Dyrekcja zgodziła się z przedstawionymi argumentami i 

obiecała przyjrzeć się ponownie i dopracować system. Jednocześnie zostaliśmy zapewnieni, że punkty 

są jedynie wskazówką do wystawienia oceny z zachowania i każdy przypadek jest omawiany na 

Radzie Pedagogicznej.  

Rozmawialiśmy również o założeniu domofonu do świetlicy. Pani Dyrektor ma się zorientować w 

możliwościach. 

Przyciszenie dzwonków – nasze szkolne dzwonki nie mają możliwości ściszenia, nie można ich też 

zupełnie wyłączyć.  Możemy założyć jakąś wygłuszającą obudowę lub zastanowić się nad zakupem 

specjalnych bezstresowych dzwonków. 

Poruszyliśmy temat uznania klasy za klasę integracyjną. W tym celu należy złożyć wniosek podpisany 

przez wszystkich rodziców z klasy i złożyć go do Dyrekcji.  

Rozmawialiśmy też o ekokratce na nowe stojaki na rowery, pomysł jak najbardziej do wykonania. 

Trzeba sprawdzić najbardziej optymalne możliwości, które daje istniejąca infrastruktura. 

 Poruszyliśmy też kilka mniejszych tematów:  

Nowy fotograf – kwestia zaproponowania nowego 

Regulamin Pikniku Rodzinnego – wspólnie stworzymy go przed wydarzeniem 

Źródła wody – Pani Dyrektor przyznała, że poprzednie źródełka wody nie były trafionym pomysłem 

do szkoły. Dzieci ciągle je uszkadzały, woda była porozlewana.  Aktualnie czekamy na wycenę kilku 

nowych firm.  
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